
ПРОТОКОЛ № 17 

засідання постійної комісії міської ради з питань стратегічного розвитку, 

бюджету і фінансів, комунальної власності та регуляторної політики 

 

07.06.2021 р. 

м. Рогатин 

 

Всього членів постійної комісії – 6 

деп. 

Присутні на засіданні – 5 деп.: 

Тетяна Винник – голова постійної 

комісії; 

Ігор Борецький – заступник голови 

комісії; 

Роман Дашавець – секретар постійної 

комісії; 

Члени комісії –Роман Гринишин, 

Володимир Дубчак.  

 

Порядок денний: 

1. Про заяви депутатів міської ради Ольги Андрієвської, Ігоря Бирича, 

Лесі Бичинської, Ігоря Борецького, Тетяни Винник, Володимира Гривнака, 

Романа Гринишина, Світлани Даниляк, Романа Дашавця, Степана Демчишина, 

Володимира Дубчака, Ірини Іванової, Віктора Кліда, Тетяни Кушнір, Миколи 

Маськовіти, Петра Микитчина, Миколи Павлишина, Володимира 

Паньківського, Івана Сидоренка, Христини Сороки, Юрія Сороки, Наталії 

Стиславської, Володимира Струка, Оксани Школяр, Івана Югана щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень жительці с. 

Підвиння Бамбуровській Марії Василівні на лікування її онкохворої дочки 

Бамбуровської Любові Богданівни. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

2. Про заяву депутата міської ради Ігоря Бирича щодо виділення коштів з 

фонду на виконання депутатських повноважень на проведення благоустрою 

території села Воскресинці. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

3. Про заяву депутата міської ради Володимира Струка щодо виділення 

коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для оплати робіт по 

встановленню системи безпеки (камер відеоспостереження) у 

Воскресинцівській гімназії. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

4. Про заяву депутата міської ради Володимира Паньківського щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень жителю  

м. Рогатин Ігорю Гончару на лікування його важкохворої дружини Гончар 

Оксани Богданівни. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 
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5. Про заяву депутатки міської ради Оксани Школяр щодо виділення 

коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для придбання 

газонокосарки для потреб парафії церкви Різдва Пресвятої Богородиці в  

м. Рогатин. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про заяви депутатів міської ради Ольги Андрієвської, 

Ігоря Бирича, Лесі Бичинської, Ігоря Борецького, Тетяни Винник, Володимира 

Гривнака, Романа Гринишина, Світлани Даниляк, Романа Дашавця, Степана 

Демчишина, Володимира Дубчака, Ірини Іванової, Віктора Кліда, Тетяни 

Кушнір, Миколи Маськовіти, Петра Микитчина, Миколи Павлишина, 

Володимира Паньківського, Івана Сидоренка, Христини Сороки, Юрія Сороки, 

Наталії Стиславської, Володимира Струка, Оксани Школяр, Івана Югана щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень жительці с. 

Підвиння Бамбуровській Марії Василівні на лікування її онкохворої дочки 

Бамбуровської Любові Богданівни. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти на 

загальну суму 63 000 грн. жительці с. Підвиння Бамбуровській Марії Василівні 

на лікування її онкохворої дочки Бамбуровської Любові Богданівни (Ольга 

Андрієвська – 3000 грн., Ігор Бирич – 4000 грн., Леся Бичинська – 4000 грн., 

Ігор Борецький – 1000 грн., Тетяна Винник – 2000 грн., Володимир Гривнак – 

2000 грн., Роман Гринишин – 1000 грн., Світлана Даниляк – 2000 грн, Романа 

Дашавець – 3000 грн., Степан Демчишин – 2000 грн., Володимир Дубчак – 5000 

грн., Ірина Іванова – 1000 грн., Віктор Клід – 1000 грн., Тетяна Кушнір – 5000 

грн., Микола Маськовіта – 2000 грн., Петро Микитчин – 1000 грн., Микола 

Павлишин – 2000 грн., Володимир Паньківський – 2000 грн., Іван Сидоренко – 

4000 грн., Христина Сорока – 3000 грн., Юрій Сорока – 3000 грн., Наталія 

Стиславська – 2000 грн., Володимир Струк – 1000 грн., Оксана Школяр – 2000 

грн., Іван Юган – 5000 грн.). 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Ігоря Бирича щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень на 

проведення благоустрою території села Воскресинці. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 
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ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в 

сумі 10 000 грн. на проведення благоустрою території села Воскресинці. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0 деп. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Володимира Струка щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для оплати 

робіт по встановленню системи безпеки (камер відеоспостереження) у 

Воскресинцівській гімназії. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 

6 000 грн. на оплату робіт по встановленню системи безпеки (камер 

відеоспостереження) у Воскресинцівській гімназії. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0 деп. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Володимира 

Паньківського щодо виділення коштів з фонду на виконання депутатських 

повноважень жителю м. Рогатин Ігорю Гончару на лікування його важкохворої 

дружини Гончар Оксани Богданівни. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 

10 000 грн. для надання матеріальної допомоги Ігорю Гончару на лікування 

його важкохворої дружини Гончар Оксани Богданівни. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0 деп. 

 

 

 



4 
 

5. СЛУХАЛИ: Про заяву депутатки міської ради Оксани Школяр щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для 

придбання газонокосарки для потреб парафії церкви Різдва Пресвятої 

Богородиці в м. Рогатин. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в 

сумі 4120 грн. на придбання газонокосарки для потреб парафії церкви Різдва 

Пресвятої Богородиці в м. Рогатин. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0 деп. 

 

 

 

Голова 

постійної комісії       Тетяна Винник 

 

 

Секретар  

постійної комісії       Роман Дашавець  

 

 

 

 

 

 

 

 


